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2. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 8.2.2016  
 
 
MUDr. Tomko: 
Mňa zaujíma, či je vypracovaný plán rekonštrukcie a opráv mestských komunikácii, hlavne 
chodníkov. Pretože na juhu, ozaj niekde je výhodnejšie ísť po ceste ako po chodníku. Je to 
nebezpečné, takže či s tým niečo bolo robene. 
 
PhDr. Čižmár: 
Opäť zopakujem tie slova, čo sa týka problémových úsekov sú zaznamenané. Je urobená 
akási pasportizácia týchto úsekov v závislosti od prijatia rozpočtu a potom vyčlenenia 
prostriedkov sa budú konať opravy. Samozrejme to, čo je najurgentnejšie, čo sa dá urobiť 
provizórne v možnostiach technických služieb sa bude riešiť práve v najbližšom období 
v závislosti od počasia.  
 
MUDr. Tomko: 
Čiže podľa toho sa dozvieme v akom poradí, kde, čo bude robené. 
 
PhDr. Čižmár: 
Áno a budeme očakávať samozrejme podnety poslancov aj keď ten základ, myslím to gro 
v takej sumarizácii  je urobené. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 8.2.2016 
 
 
 
 


